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Zápis z jednání školské rady 
 
Přítomní: 
Lucie Kozderková, Tomáš Vojtíšek, Ondřej Kohout, Tomáš Král, Alžběta Jankovská 
Na pozvání školské rady se zúčastnil části věnované dostavbě školy Jaroslav Mervínský 
 
Nepřítomní: 
Michaela Al-Ali Poláková 
 

1. Zahájení, přivítání členů předsedkyní školské rady Lucií Kozderkovou. 
2. Představení programu schůze. 
3. Představení plánované dostavby na výzvu organizovanou magistrátem hl. m. Prahy a 

investice do úsporných opatření organizovanou Teplem pro Prahu. 
4. Doporučení školské rady využívat u dostaveb v budoucnu architektonických soutěží o 

návrh. 
5. Pan ředitel opustil jednání školské rady. 
6. Návrh školské rady na zavedení funkce školního ombudsmana. 
7. Hlasování o pokračování ředitele Jaroslava Mervínského ve funkci: 

 
Pro: 5 
Proti: 0 
Zdrželo se: 0 

 
8. Diskuze týkající se formulací školního řádu, žádost školské rady o vysvětlení bodu 14. 

formulace - „nejpozději však do jednoho roku“. 
9. Hlasování o změnách školního řádu. 

 
Pro: 5 
Proti: 0 
Zdrželo se: 0 
 

10. Příští školská rada ohledně schválení výroční zprávy se uskuteční distančně. 
  
 
 
Zapsal: Ondřej Kohout 
 
 
 
 
 


